
ITADT GIIINY
Proloko.l Nr tv/20r l

z sesjiRady Gniny Mielków
z dnia 25lutego 20ll r.

se 'e ot.o|f] .  Pże{odnL/ąc) Rao) Gmin) Jole| /)gJo|o Jovi f i
,'onyieram Sesję Rady Gminy Mietkóu',. przywital sszystkich febranych'
a w sfczególDości Dowo w}brdych sohysów Pan PŹewodniczący zaploponos€ł
aniany w porządku obrad poprzez przyjęcie 2 projektów uchwał' Za zmianą
porządku obrad zagłosowmo j ednogłośnie' Na podslawie listy obecności stwierdził
quorum i pŹedstawił porządek obrad :

l ' Podjęcie uchwab' w sprawie zgloszenia kandydatury Pana Igora sanetry do
konkursu na etatowego członka Koleeium Re.qionalnej lzby obrachunkolvej

2' Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 20 l l rok
3' Podjęc]e uchwały w sprawie 'niany uchwa}y Nr III/]0/20I0 Rady Gminy

Mietków z dnia 29 8rudnia 2010 r w sprawie przyjęcia wieloletniej pro8nozy

1. Podjęcie uchwały w sprawie prfyjęci Gminnego Programu P|ot]laklyki i
Ro iązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 20l l rok.

5. Podjęcie uchwab/ w sprawie udzielenia upoważnienia wicepżewodnicząceńu
Rady Gminy Mielków do podpisywania dele8acji służbowych
PŹewodniczącemu Rady Gminy Mietków'

6' Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Slawki za l km przebiegu podróży
służbow€j radne8o pojazdem samochodowym niebędącyb własnością gminy'

7. WDioski i interpelacje radnych
E' spmwy rózne'

Porządek został przyjęty jednogłośni€.

Pani H€lenaAtymowicz Z.ca PEewodniczącego przedstawiła projek! uchwa]y
Głosowało ]4 radnych - oddano 14 głosów,.za''
Z.ca Przewodniczącego slwierdziła, że uchwała została Podjęlajednogłośnie.

Pani Regina ozga skdbnik Gminy - w ^viązku z podpisanym aneksem na
finansowfuie łydatków z udzialem środków z Unii Europejskiej zmienił się
zakes qdatków na zadanie .,Modemizacja świellicy w shóży ,, oraz małs
odnowa wsi Domanice dLatego zwiększa sję plm dochodów z 1},1ufu
niełykonania niewygasających wydatków i rozdysponowuje we właściwych
paragralach po stronie wydalków. Do budżelu wpłynę}a kwola l2'ó90']3 jako
rozliczenie płatności z pro8ramu realizowanego fe Starostwem Powiatołym i
gmiDami paltneBkińi' Ponadplanowe dochody proponuję ptzeznA.zyć na
Śt]nansowanie opłaty eksploatacyjnej oświe1lenia ulicznego i !a podatek od
Dieruchomości gruntów współwłasność ze Starcslwem Powialowym' Na
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bieżący rok została zmniejszona subwencja oświatowa o kwotę 107.495 zł.
oraz przesacowmo dochody z lodatku od nięruchomościod osób prawnych
o kwotę 89'657,5l prolonuję aby to uzupełnić przychodami wolnych
środków Zakończono inwestycję''Modemizacja ocfyŚzczalni ścieków.. o
łącznej kwocie 880'000 zł' która sfinansowana będfie z pozycfki BGK w
wyŚokości 538'880 oE kedFu . własne śtodki !o 395'670 fł' Aby nie
zwiększać długu gminy proponuję powyższą kwotę !ryłączyć z zadania pod
na^vą ',Kanalizacja sani1arna wsi WaYfzeńczyce'' której realizacja zostanie
odsunięla w czasie ' gdyż rofwaŹane jesl lansze rozwiązanje '
Proponuję zwiększyć plan dochodów o kwotę 108.]60,5l

zmniejszyć plan dochodów o kwotę L97'152,38
Pani R. ozga przedśawiła prcjek1 uchwały

Głosowało 14 radlych -odduo ]48łosów,,za.'
Przewodniczący RG stwierdził' że uchs'ała została podjęta jedlogłośnie.

Pani ozga skarbnik Gminy-w związku z korektąbudietu gńiny polegającą
na zmiejszeniu planu dochodów izastąpienie ich wolDymi środkani
wynikającymi z rozliczenia budżelu za 2010 |ok lv kwocie l97.l52'5l w
wykazie plzedsię\łzięć proponuję anniejszyć waI1ość o kwotę E80,000 f
zadania .'Kanalizac.ja wsi wawżeńczyce p|zeznaczając ją na dokończenie
zadania po nazwą ..Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Mietkowie i
rozbudowa kanalizacji Smi1arDej w Mie1kowie reaIizowaną rótlnież z
udziałem środków L]E'
Pani R. ozga przedstawiła projekt uchwaĘ

Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ',za,'
PŹewodńiczący RG stwierdzi}. że uchwała została Podjęta jednogłośnie'

Pani ArĄ,mowjcz przedstawiła lrojekt uchwa}y

Głosowało ]4 radnych oddano 14 głosów ''za,.
Przewodniczący RG stwierdził' że Lrchwała zosta}a Podjęta j ednogłośn ie'

Pani A]tymowicz prredstawiła ptojek uchwały

Głosowało 14 radnych - oddalo 14 głosów,'za',
Przewodniczący RG stwierdził' że uchwała została podjęla jednog}ośnie'

Pani AItymowicz p.zedslawiła proj€kt uchwały

ołosowało 14 radnych oddano 14 głosów.,za'.
Przewodniczący RG s1wierdził. że uchwała zoŚtała podjęta jednogłośnie'
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Pani Branta Anna - \ł'nioskuję o zmianę statutu Rady Sołeckiej wsi Domfuice
dot' ilości wybieranych członków z 5 osób proponujemy 7 . w czasie
1eaorocznych $1borów mieŚzkancy zaproponowali aby eiększyć liczbę
osób pracujących na rzecz środowiska'
Pui Jadwiga Tarapata -Sekrclatz Gminy - wniosek laki rcstmje
przygotowmy pod obrady następnej sesji'
Pani Arrymowicz pŹedstawiła pismo wójta ominy Jordanów Śl, który

zaprasza samorządowców do udziału w HaioBfm Tumieju Piłki Nożnej.
Na koordynatoE zaproponowano Ptua Jarka Skwarcrek .
Pani Jmicka prośba sołb,sa z szymanowa aby usunąć śmieci z drogi do
Szymanowa ' któr€ do rej pory usuwał Zaklad Gospoda.ki Komunalnej'

W związku z wyczeĘaniem tematów Pżewodniczący Rady oniny zamknął obrady
sesji słowami ''zamykm sesję Rady Gminy Mielków''.


